
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

   Θεσσαλονίκη, 25/02/2021 
 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
Προς:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 

ΘΕΜΑ: «Ανησυχία αγελαδοτρόφων για τα ειδικά δικαιώματα στη νέα “ΚΑΠ”» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Οι αγελαδοτρόφοι ανησυχούν για το μέλλον των ειδικών δικαιωμάτων τους στη νέα 
«ΚΑΠ». Πρόκειται για τις περιπτώσεις κτηνοτρόφων ειδικών δικαιωμάτων, οι οποίοι 
διατηρούν σε μόνιμη βάση σταβλισμένα τα ζώα τους, καθώς, σημαντικό μέρος των 
εισοδημάτων τους βασίζεται στις κοινοτικές ενισχύσεις. Οι χαμηλές τιμές στο γάλα, τα 
τελευταία χρόνια, μετά και την επέκταση της διάρκειας ζωής του φρέσκου γάλακτος και 
το συνεχώς αυξανόμενο κόστος παραγωγής, καθιστούν την μοναδική ενίσχυση που 
λαμβάνουν, μέσω των ειδικών δικαιωμάτων που κατέχουν, άκρως απαραίτητη για την 
επιβίωση των εκμεταλλεύσεών τους. Ενδεχόμενη κατάργησή της, αν δεν αντικατασταθεί 
με ενίσχυση ισοδύναμης αξίας στη νέα «ΚΑΠ», θα σημάνει και τον πλήρη αφανισμό 
τους. Οι αγελαδοτρόφοι, στο πλαίσιο των διεργασιών που πραγματοποιούνται για τις 
αλλαγές στον τρόπο κατανομής των κοινοτικών ενισχύσεων στη νέα προγραμματική 
περίοδο, ζητούν από την Πολιτεία οι μελλοντικές αποφάσεις της να επιτρέψουν την 
επιβίωσή τους, μέσω μιας ομαλής μετάβασης στο νέο καθεστώς της επόμενης «ΚΑΠ». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να μεριμνήσετε και να στηρίξετε τον κλάδο της γαλακτοφόρου 
αγελαδοτροφίας; Αν ναι, ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσης της 
προετοιμασίας και του σχεδιασμού της σχετικής πολιτικής σας, μέχρι την λήψη των 
τελικών αποφάσεών σας;  
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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